
Referat bestyrelsesmøde 20.09.2021 

Tid: kl. 17.30-19.30 

Deltagere: Mads Elgaard Bjørnhof, Maria Franklin Kronow, Kasper Schou-

Rosenbom, Javeria Shafique, Signe Marie Holm Dahl, Tina Nørmark, Bilge 

Demirbas, Emil Bonne Køhler og Pia Møller. 

Afbud: Belma Özüpek, Christina Kaa Rosted, Mette Nerenst, Mie Richter 

Andersen. 

Referent: Pia Møller/Tina Nørmark. 

 

1. Foto lørdag d. 30/10, hvem tager tjansen? Signe, Javeria, Kasper.  

D. 12/10 vil der være gruppefoto. 

 

2. Ca. kl. 18.00: Velkommen til Emil, ny distriktsleder: Præsentation og 

velkommen til Emil. 

 

3. Budget 2022-2025: Budget gennemgået, ingen kommentar. 

Høringssvar: Maria skriver høringssvaret på vegne af 

forældrebestyrelsen og sender svaret til kommunen. 

4. Økonomi: Info om Stiens økonomi, vi har indhentet tilbud på sansesti 

mm til legepladsen, som er til godkendelse. 

Vi ønsker fremover at skabe rum-i rummet miljøer. 

Ønsker fra bestyrelsen: Opsætning af lydisolerende materialer i Lego-

rum i børnehaveafdelingen pga. støj. 

Susanne fra Distrikt Midt kontoret vil komme til et af de fremtidige 

møder og gennemgå Stiens økonomi nærmere, og svare på eventuelle 

spørgsmål. 

 

5. Nyt fra kontoret, herunder personale info og forældre arrangementer: 

Info om personalet. 

Stue/afsnitsforældremøder: D. 29/9 vuggestuen med oplæg af 

sundhedsplejerske Mia om søvn, derefter møde på de enkelte stuer.  

D. 4/10 Stueforældremøde i børnehaven. 

D. 14/10 får vi leveret frokost til alle fra Produktionshøjskolen. 

I december og januar vil vi have en praktikant i køkkenet. 

1. dec. Julehygge med børn og forældre i Stien. Vi ønsker at holde det 

ude på legepladsen med forskellige aktiviteter og Klub 5 går Lucia optog. 

 

6. Evt. 

Stiens 40-års jubilæum, som har været aflyst pga. Corona, vil blive 



afholdt i april 2022. 

Der er et ønske om at børnenes net til ekstra tøj i børnehaven, kun gives 

med hjem om fredagen eller efter forældrenes ønske. Vi tager det op 

med personalet. 

 


